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Protokół  nr XLIV/10 
z Sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 

odbytej w dniu 17 marca 2010 r. 
w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji 
 
Przewodniczący Rady  Zdzisław Kłodnicki  o godz. 11: 06 otworzył sesję i po powitaniu radnych i gości 
oświadczył, iż zgodnie z listą  obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi guorum pozwalające podejmowanie 
prawomocnych decyzji.  
Radni nieobecni: panowie Kopis Adam, Skotnik Elżbieta, Piotr Zimoch. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
W tym momencie na salę obrad weszła radna pani Elżbieta Skotnik, w związku z czym na sali obrad było 
obecnych 13 radnych na 15. 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy                            – pan Witold Jankowski, 
- Sekretarz Gminy                    - pan Waldemar Balcerek, 
- Skarbnik Gminy                     – pani Alina Brząkała, 
- Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pan Tomasz Jerczyński 
- Kierownik Gminnego Zespołu Placówek Oświatowych – pani Barbara Kulak,  
- Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy Społecznej – pani Aniela Lipińska, 
- Radca Prawny – pani Gabriela Drzazga 
oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Proponowany porządek obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z poprzednie sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  Wójta Gminy z działalności  między sesjami, zwłaszcza z wykonania uchwał. 
6. Realizacja funduszu sołeckiego na 2010 r. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

 wyrażanie zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy na rok 2011 środków stanowiących 
fundusz sołecki, 

 zmiany budżetu Gminy na 2010 r.,. 

 uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na 2010 r., 

 uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Narkomanii 
 w Gminie Łęka Opatowska na 2010 r.. 
 

8. Informacja na temat realizacji zadań z wykorzystaniem aplikacji i nowe wnioski. 
9. Zimowe utrzymanie dróg – zakres wykonania, koszty. 
10. Sprawozdanie  z działalności GOPS za 2010 r. 
11. Sprawozdanie z wykonania zadań  Gminnego programu ds. profilaktyki i rozwiązywania. 

problemów alkoholowych w gminie Łęka Opatowska za 2009 r.. 
12. Interpelacje i zapytania radnych.  
13. Odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzednich  sesjach.  
14. Wolne głosy i wnioski.  

- przypomnienie o złożeniu oświadczeń majątkowych. 
15. Zakończenie obrad XLIV  Sesji Rady Gminy. 

 
Do porządku obrad  nie wniesiono zmian. 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych (jednogłośnie).  

 
Ad. 3. Przyjęcie protokółu z poprzednie sesji. 

Uwag do protokółu z sesji XLII nie wniesiono. Radny pan Jerzy Flaczek  zaproponował odstąpić  
od czytania protokołu. Protokół przyjęto  jednomyślnie – „za” głosowało  13 radnych.  
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Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
przedstawił Przewodniczący Rady pan Zdzisław Kłodnicki. 
 
Jak zwykle czas miedzy sesjami wypełniam praca nad przygotowaniem sesji Rady, pełnieniem dyżurów 
w gminie zagadnieniami związanymi z udziałem moich w pracach komisji, których jestem członkiem jak 
również na zaproszenie. 
W dniu 6 marca przeprowadzono w Biadaszkach turniej sołectw w tenisie stołowym o puchar 
przewodniczącego Rady Gminy. Musze z przykrością stwierdzić że prawie połowa wsi nie brała udziału w 
tym duże sołectwa. Zastanowić się należy czy organizować taki turniej, bo organizacja kosztuje wiele 
zachodu a uczestnictwo mierne. 
W dniu 7 marca na zaproszenie KGW Opatów brałem udział w zorganizowanym „Dniu Kobiet”. 
Przekazałem panią życzenia od Rady i swoim własnym samych sukcesów i zdrowia dla pań z Opatowa  
i dla wszystkich pań z gminy oraz symboliczną wiązankę kwiatów na ręce pani prezes Hadryś Marii. 
Dzisiaj choć spóźnione ale szczere życzenia przekazuję naszym paniom radnym, sołtysom oraz 
pracownikom Urzędu Gminy. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie  Wójta Gminy z działalności  między sesjami, zwłaszcza z wykonania uchwał. 
 
Sprawozdanie  Wójta Gminy z działalności  między sesjami, zwłaszcza z wykonania uchwał przedstawił 
wójta pan Witold Jankowski i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Do sprawozdania radni nie mieli uwag i pytań. 
 
Ad. 6. Realizacja funduszu sołeckiego na 2010 r. 
 
Wójt Gminy pan Witold Jankowski przekazał radnym kilka jego spostrzeżeń na temat funduszu 
sołeckiego i tak: 

1. termin wypowiedzenia się  rady do końca marca odnośnie tworzenia funduszu  
sołeckiego jest  terminem nieszczególnym, 

2. po przejściu całego roku funduszu sołeckiego będziemy wiedzieli jak on funkcjonuje, 
3. bardzo dużo pracy z sołtysami zostało zrobione w kierunku funduszu sołeckiego, 

wiemy o co chodzi  i jest to dobre rozwiązanie dla sołectw dużych i małych, 
4. warto kontynuować fundusz sołecki w roku przyszłym bo wtedy będziemy wiedzieć 

na co się zdecydowaliśmy przechodząc cały cykl, 
5. minusem  jest tylko mała aktywność społeczności lokalnej na zebraniach wiejskich,  

a warto na nich być i współdecydować co ma być robione ponieważ w demokracji 
jest tak, że decyduje większość. 

 
Przewodniczący Rady pan Zdzisław Kłodnicki – uważa, że w oparciu o przygotowaną dokumentację 
przedstawioną wójtowi zostaną spełnione plany i oczekiwania poszczególnych sołectw. 
 
Radny pan Jerzy Flaczyk powiedział, że wprowadzenie funduszu sołeckiego dało samorządom i radom 
sołeckim komfort posiadania swoich finansów. Jest to ulga dla radnych, bo drobne sprawy są w zakresie 
sołectw. Radny uważa, że środki z funduszu sołeckiego plus dodatkowe środki z inwestycji większych  
są dobra  rękojmią do rozwoju społeczności. Radny będzie głosował za przyjęciem projektu uchwały  
w sprawie utworzenia funduszu sołeckiego na 2011 rok. 
 
Radny pan Grzegorz Adamski powiedział, że fundusz sołecki utożsamił społeczności wiejskiej, że swoją 
decyzja mogą coś zrobić. Pieniądze są przeznaczane na różne cele, wielkie i małe. Na dzień dzisiejszy 
potrzeby na wioskach są tak olbrzymie, że są w stanie wpompować każdą ilość pieniędzy. Radny będzie 
głosował za funduszem sołeckim. 
 
Sołtys pan Dariusz Gąszczak dodał, że fundusz sołecki jest dobrą rzeczą. 
 
Radny pan Grzegorz Adamski przypomniał, że Piaski otrzymały kilka dodatkowych punktów pisząc 
program dzięki funduszowi sołeckiemu i otrzymały dodatkową nagrodę.  
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Ad. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 
Projekt uchwała Nr XLIV/200/10 w sprawie wyrażanie zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 
na rok 2011 środków stanowiących fundusz sołecki, 
 
Po odczytaniu projektu Rada Gminy w obecności 10radnych uczestniczących w posiedzeniu -  10 
głosami  „za” podjęła uchwałę Nr XLIII/196/10 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
nieodpłatnej służebności drogowej dla zabudowanej nieruchomości położonej w Siemianicach. 
 
Uchwała Nr XLIV/201/10 w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2010 r. 

 
Po stronie dochodów dokonano zmiany poprzez wprowadzenie do planu kwot z dotacji zgodnie z 
decyzjami Wojewody Wlkp lub zmniejszenia subwencji wg decyzji Ministra Finansów tj: 
 Decyzja Wojewody Wlkp Nr FB.I-3.3010-3/10 z dn. 23.02.2010r.  w sprawie ustalenia planu dotacji dla 
naszej Gminy na 2010r. Zwiększono plan min; Dział 852 rozdz. 85213 § 2010 o kwotę 500 zł., rozdz. 
85228 § 2010 o kwotę 11.088 zł.  
 - Decyzja Wojewody Wlkp Nr FB.I-3.3010-10/10 z dn. 28.01.2010r. zwiększająca  plan w Dziale 852 
rozdz. 85295 § 2030 o kwotę 39.400 zł. 
- Decyzja Wojewody Wlkp Nr FB.I-3.3011-43/10 z dn. 05.03.2010r. przyznająca dotacje w Dziale 852 
rozdz. 85214 § 2010 w kwocie 1.000 zł.  
- Pismo Ministra Finansów Nr ST3/4820/2/10 z dn. 09.02.2010r. zmniejszające kwotę subwencji 
oświatowej o 115.947 zł.  
Dochody budżetu Gminy zwiększono o kwotę 51.988 zł. w tym zadania zlecone o kwotę 12.588 zł.,  a 
zmniejszono dochody o 115.947 zł.   

Ogółem dochody Gminy zmniejszono o kwotę 63.959 zł.  
 Po stronie wydatków dokonano zmian poprzez wprowadzenie do planu kwot z dotacji oraz przesunięto 
plan pomiędzy działami, rozdziałami i paragrafami  min: 
- Dział 010– rozdz. 01010 – zmniejszono plan inwestycyjny o kwotę 100.000,00 zł. –  
rozstrzygnięto przetarg na modernizacje stacji SUW w Opatowie. Zmniejszono plan ze środków  
własnych z przeznaczeniem na Dz. 600  
Dział 600 – rozdz. 60016 – zwiększono plan o kwotę 380.000,00 zł. na wybudowane drogi     
dojazdowe do pól w Opatowie i Trzebieniu. Z powodu braku środków finansowych w roku  
ubiegłym pozostały zobowiązania do zapłaty.  
- Dział 801  dokonano przeniesienia planowanych kwot w ramach działu miedzy rozdziałami i 
paragrafami w kwocie 28.000,00 zł. min: 
rozdz. 80101 – zmniejszenie planu o kwotę 11.000,00 zł. a zwiększenie o 1.000,00 zł. w  
wydatkach bieżących oraz zmniejszenie z inwestycji o kwotę 90.000,00 zł. z przeznaczeniem na  
- Dział 600 – drogi  
rozdz. 80103 – przeniesienie miedzy paragrafami kwoty 200,00 zł.  
rozdz. 80110 – zmniejszono plan o kwotę 5.100,00 zł. a zwiększono o 20.100,00 zł. w  
wydatkach bieżących ( w tym utworzono § 4580 – odsetki od wyrównania wynagrodzenia  
zgodnie z wyrokiem sądowym)   oraz zmniejszono plan inwestycyjny o kwotę 315.947,00 zł.  
z przeznaczeniem na Dział 600 i 926.  
rozdz. 80114 – zmniejszenie planu o 1.000,00 zł.  
rozdz. 80195 – zmniejszono plan o 10.700,00 zł. a zwiększono o 6.700,00 zł.  
Przeniesienia planów związane jest z uzupełnieniem środków na pokrycie powstałych  
zobowiązań z roku ubiegłego.  Jednocześnie mimo zmniejszenia subwencji oświatowej nie  
zmniejszono planu wydatków bieżących w placówkach oświatowych o kwotę 115.947,00 zł.  
Uzupełniono je przesuwając środki z planu inwestycyjnego rozdz. 80110.    
- Dział 852 – rozdz. 85212 – przeniesienia planu w kwocie 565,00 zł. pomiędzy paragrafami 
Rozdz. 85213 – zwiększenie z dotacji o 500,00 zł. 
Rozdz. 85214 – zwiększenie w planie o kwotę 1.000,00 zł. z dotacji oraz przeniesienie w planie  
między paragrafami kwoty 173,00 zł. na odsetki. Dotacja została przyznana na wypłatę  
odszkodowania za suszę ( Wypłata na podstawie wyroku sądowego wraz z odsetkami ) 
rozdz. 85219 – przeniesienie kwoty 4.853,00 zł. pomiędzy paragrafami  
rozdz. 85228 – zwiększenie o kwotę 11.088,00 zł. z dotacji  
rozdz. 85295 – zwiększenie z dotacji o 39.400,00 zł.  
- Dział 853 – rozdz. 85395 – dokonano przeniesienia planu miedzy paragrafami w rozdziale,  
dotyczy projektu „ Integracja poprzez aktywizacje.” realizowanego przez Urząd Gminy. 
- Dział 926 rozdz. 92605 – zwiększenie o kwotę 10.000,00 zł. z przeznaczeniem na utworzenie boiska 
sportowego w Biadaszkach. 
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Wydatki budżetu Gminy zwiększono o kwotę   478.806,00 zł. w tym wydatki na zadania zlecone o kwotę 
12.588,00 zł., a zmniejszono o kwotę 542.765,00 zł.  Ogółem wydatki zmniejszono o kwotę 63.959,00 zł.  
W uchwale zwiększono również limit zobowiązań na pokrycie przejściowego deficytu budżetowego z 
kwoty 300.000,00 zł. do 500.000,00 zł. W związku z powyższym zmieniono zapisy § 9 i 10 uchwały 
budżetowej na 2010r.  
 
Radny pan Grzegorz Adamski spytał dlaczego pokrywamy w oświacie brakujące  115 tyś. zł w wyniku 
obcięcia subwencji z inwestycji, a nie z innych działów ? Może się okazać, że braknie nam pieniędzy na 
inwestycje. 
 
Radny pan Jerzy Flaczyk wyjaśnił, że temat był omawiany na  Wspólnych komisjach i takie pytanie tam 
padło. Po wyjaśnieniach uzgodniono, że zdjęcia nastąpią w tych inwestycjach gdzie pewne jest już 
dofinansowanie i na jaka kwotę. Oświacie pieniądze są niezbędne na podstawową działalność. Szukamy 
generalnie oszczędności na tych, którzy nie umieją się bronić. Radny nie widzi zagrożenia dla podjętych 
działań inwestycyjnych. 
 
Skarbnik pani Alina Brząkała dodała, że przeanalizowała budżet w oświacie i nie ma z czego 
zaoszczędzić ponieważ na wydatki bieżące i rzeczowe plan był mały. Jeżeli otrzymamy dotacje ulegnie 
zmniejszeniu udział własny. 

Skarbnik poinformowała również, że w uchwale budżetowej proponuje zwiększenie zaciągania kredytów  

i pożyczek oraz emisji papierów wartościowych na pokrycie występującego w ciągu roku budżetowego 
przejściowego deficytu budżetu z 300 tyś. do   500 tyś. zł.  
 
Wójt Gminy pan Witold Jankowski dodał, że oszczędności w inwestycjach są w wyniku przetargów np. 
planowano więcej na remont stacji uzdatniania wody, a z przetargu kwota jest niższa. 
 
Radny pan Grzegorz Adamski dodał, ze gmina Kępno  również nie otrzymała subwencji, a jej brak 
pokryją z budżetu oświaty, ewentualne braki wyrównają na koniec roku. Czy nie lepiej mieć rezerwę 
pieniędzy na inwestycjach? 
 
Skarbnik pani Alina Brząkała dodała, ze niektóre placówki oświatowe w swoich paragrafach maja zero. 
Nie ma z czego zabrać. 
 
 Komisja planowania i budżetu oraz oświaty, zdrowia kultury i sportu na wspólnym posiedzeniu w dniu 10 
marca b.r. pozytywnie zaopiniowała proponowane zmiany w budżecie Gminy na 2010 r. 
 
Po odczytaniu projektu Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu -  12 
głosami  „za” i wstrzymujących -1,  podjęła uchwałę Nr XLIV/201/10 w sprawie zmiany budżetu 
Gminy na 2010 r. 

 
Uchwała Nr XLIV/202/10 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  
w Rodzinie na 2010 r.. 
 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łęce Opatowskiej pani Aniela Lipińska wyjaśniła, że 
zgodnie z art..10  ust.3 ustawy z dnia 29 września 2005 r. o przeciwdziałaniu narkomanii  Rada Gminy 
winna uchwalić co roku Gminny Program Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na 2010 r., 
 
Po odczytaniu projektu Rada Gminy w obecności 13radnych uczestniczących w posiedzeniu -  13 
głosami  „za” podjęła uchwałę Nr XLIV/202/10 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na 2010 r., 
 

 
Uchwała Nr XLIV/203/10 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Narkomanii w Gminie Łęka Opatowska na 2010 r. 
 
Kierownik GOPS poinformowała, że przepisy  oraz art. 110 ust. 10 ustawy z dnia 12 marca 2004 r.  
o pomocy społecznej oraz art. 6 ust. 1 i 2,  ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu przemocy  
w rodzinie obliguje Radę Gminy do corocznego uchwalania Gminnego Programu Profilaktyki  
i rozwiązywania Problemów Narkomanii w Gminie. 
 
Po odczytaniu projektu Rada Gminy w obecności 13radnych uczestniczących w posiedzeniu -  13 
głosami  „za” podjęła uchwałę Nr XLIV/202/10 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na 2010 r.. 
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Ad. 8. Informacja na temat realizacji zadań z wykorzystaniem aplikacji i nowe wnioski. 
 
Informację na temat realizacji zadań z wykorzystaniem aplikacji i nowe wnioski przedstawił wójt pan 
Witold Jankowski i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 9. Zimowe utrzymanie dróg – zakres wykonania, koszty. 
 
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska pan Tomasz Jerczyński powiedział, że  
zakres wykonania zimowego utrzymania dróg każdy widzi, natomiast koszty przedstawiają się 
następująco: 
 

Miesiąc Gotowość Utrzymanie 

Listopad 1.830,00    688,30 

Grudzień 1.830,00  9.713,46 

Styczeń 1.830,00 40.013,19 

Luty 1.830,00 16.056,42 

Marzec 1.830,00 - 

Razem: 9.150,00 66.471,37 

Ogółem: 75.621,37 

 
W miesiącu styczniu przepracowano 273 godziny, lutym 144,55 godzin. 
 
Radnego pana Jerzego Flaczyka interesuje problem dziur po zimie i impregnacje pozostałych dróg na 
terenie Gminy. Jeżeli drogi gminne  nie zostaną zaimpregnowane  to będzie problem nie mówiąc  
o drogach powiatowych.  Droga Opatów- Trzebień to prawie  droga historyczna. Radny prosi przyjrzeć  
się problemowi i ratować to co zostało. 
 
Radny pan Janusz Stryczek spytał czy drogi gminne są ubezpieczone bo mieszkańcy o to pytają i chcą 
starać się o zwrot kosztów uszkodzenia samochodu. 
Radny uważa, że zachowanie pana Góreckiego jest momentami niestosowne i ciągle zarzuca że 
najwięcej telefonów dotyczących odśnieżania jest od niego.  
 
Przewodniczący  Rady pan Zdzisław Kłodnicki poprosił aby inaczej załatwiać problemy z odśnieżaniem   
i nie dzwonić bezpośrednio do pana Góreckiego tylko zgłaszać do urzędu Gminy. Oprócz drogi Trzebień 
Opatów w fatalnym stanie jest droga Lipowa w Łęce Opatowskiej i prosi aby się problemem zająć.  
Przewodniczący wnioskuje o naprawę dziur za Lipiem i dziury  na zakręcie przy przepompowni w Łęce 
jak tylko będzie nagrzewacz. 
 
Radny Jerzy Flaczyk poinformował, że  przystanek w Klasaku zrobił się śmietniskiem i prosi  
o posprzątanie. 
 
Radna Skotnik Elżbieta zwróciła uwagę na fatalny odcinek drogi do Chróścina i popękany most na 
Pratwie oraz brak czyszczenia rzeki Pratwy i Prosny. 
Jeśli chodzi o przystanki to zaśmiecane są głównie  przez kierowców samochodów. 
 
Radny Grzegorz Adamski prosi o zwrócenie  uwagi  na drogi gminne nieutwardzone. których stan też nie 
jest najlepszy. Robienie co roku 400 metrów drogi jest trochę za mało. 
Radny poprosił aby w tym momencie o możliwość przedstawienie mieszkańcom z Opatowa, obecnych 
sesji, by  mogli przedstawić zdjęcia obrazujące stan  drogi 
 
Przewodniczący rady wyraził zgodę aby przedstawiciele mieszkańców ulicy Pogodnej mogli przedstawić 
zdjęcia obrazujące obecny stan drogi. Przewodniczący Rady wyraził zgodę i na jego ręce  złożono 
wniosek o utwardzenie  drogi . Wniosek przewodniczący przeczytał i zapewnił, że stosowna odpowiedź 
otrzymają od wójta.. 
 
Skarbnik Alina Brząkała odpowiedziała panu Stryczkowi, że drogi gminne utwardzone są ubezpieczone i i 
odszkodowanie można się starać, składając odpowiednia dokumentację. 
 
Ad. 10. Sprawozdanie  z działalności GOPS za 2010 r. 
 
Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła kierownik GOPS pani 
Aniela Li[pińska i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady powiedział, że opinia na temat pracy ośrodka wśród ludzi jest pozytywna. 
 
Ad. 11. Sprawozdanie z wykonania zadań  Gminnego programu ds. profilaktyki i rozwiązywania. 
problemów alkoholowych w gminie Łęka Opatowska za 2009 r.. 
 
Sprawozdanie z wykonania zadań Gminnego programu ds. profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych przedstawiła kierownik GOPS pani Aniela Lipińska i stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 12. Interpelacje i zapytania radnych.  
 
Nie wpłynęła żadna interpelacja.  
 
Ad. 13.Odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzednich  sesjach.  
 
Na poprzedniej sesji nie złożono interpelacji w związku z powyższym brak odpowiedzi. 
 
Ad. 14. Wolne głosy i wnioski. 
 
W  wolnych głosach i wnioskach radny pan Marcin Jeziorny poinformował radnych, ze u pani Anieli 
Lipińskiej kierownik, GOPS są dostępne sprawozdania z funkcjonowania świetlic terapeutycznych przy 
szkołach z którymi można się zapoznać. Sprawozdania znajdują się również  w teczce komisji oświaty, 
zdrowi, kultury i sportu. 
 
Pan Henryk Rogalewski zawiadomił członków komisji gospodarczej, że w dniu  24 marca tj. środa o godz. 
11:00 odbędzie się posiedzenie tejże komisji. 
 
Radny pan Marian Kurek poprosił o zwrócenie uwagi na pobocza drogi Raków Siemianice, które 
utrudniają odpływ wody  oraz na łatanie dziur ponieważ załatano duże, a mniejsze pozostawiono. 
 
Sołtys wsi Trzebień pan Marian Gąszczak zwrócił uwagę na fatalny stan drogi powiatowej Opatów- 
Trzebień. 
 
Przewodniczący Rady pan Zdzisław Kłodnicki przypomniał radnym o składaniu oświadczeń majątkowych 
do dnia 30 kwietnia bieżącego roku. 
 
Radny pan Janusz Stryczek  polecił wypożyczyć zagęszczarkę i zagęścić masę do łatania dziur co 
zwiększy trwałość masy.   
 
Przewodniczący Rady pan Zdzisław Kłodnicki pytał czy jak powiat przyjeżdża łatać dziury na drogach to 
informuje gospodarza o swoim przyjeździe, jeżeli nie to proponuje rozmowę wójta z panią dyrektor. 
 
Radny pan Adamski Grzegorz dodał, że wina jest po stronie odbierających wykonana pracę. 
 
Radny pan Marcin Jeziorny spytał czy nie można zrobić tak, aby w gminie wszystkie drogi były gminne 
ponieważ dyskutujemy o drogach, które do gminy nie należą. 
 
Wójt Gminy pan Witold Jankowski odpowiedział że jest to postulat Związku Gmin Wiejskich od wielu lat. 
Oczywiście jest tez warunek że dotacje na remont dróg powinny wpływać bezpośrednio do Gminy. 
 
Ad. 15. Zakończenie obrad XLIV Sesji Rady Gminy. 
W związku z tym, że wyczerpał się porządek  obrad Przewodniczący Rady Zdzisław Kłodnicki wobec 
zrealizowanego porządku obrad o  godz. 13:13  zamknął obrady XLIV sesji Rady Gminy.  
 
 
 
 

Protokółowała                                                                                              Przewodniczący Rady 
 

/-/ W. Biegasik                                                                                              /-/ Zdzisław Kłodnicki 
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